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De gemeenteraad en steunfractieleden 

 

Wethouder J.M. Kruit 

Melissa Deenstra 

Raadsinformatiememo Renovatie TAS ‘82  

 

 

Geachte dames en heren, 

 

Via deze raadsinformatiememo informeer ik u over de voorgenomen renovatie van Tas ’82. In 

het Meer Jaren OnderhoudsPlan (MJOP) buitensport stond de renovatie van de atletiekbaan bij 

TAS '82 voor 2022 gepland. Dit is niet gelukt doordat de aanbestedingsprocedure meer tijd kostte. 

De kosten zijn door inflatie en een recent uitgevoerde hoogtemeting hoger dan voorzien.  
 

Noodzakelijke renovatie  

Het beoogde resultaat is de atletiekbaan bij TAS '82, zoals gepland in het MJOP buitensport te 

renoveren, inclusief het verplaatsen van de technische nummers (minispeerwerpen, kogelstoten, 

balwerpen, verspringen en verspringen uit stand zijn de technische onderdelen). Hierdoor wordt 

er 4000 m2 grond vrijgespeeld dat een andere bestemming kan krijgen.  

 

Hogere kosten 

Door de gestegen prijzen valt de renovatie 15% hoger uit. Dat komt neer op een bedrag van € 

79.536. 

Tijdens het uitvoeren van een intensieve hoogtemeting van de rondbaan van de atletiekbaan is 

gebleken dat er oneffenheden aanwezig zijn. De oneffenheden vallen buiten de normen van de 

atletiekunie. Om deze oneffenheden te herstellen is het nodig de bovenlaag van het bestaande 

asfalt te verwijderen en opnieuw aan te brengen. Dit kost € 100.000 extra. 

 

Financiering 

Het college heeft besloten om de kosten voor de renovatie van 179.536 te dekken uit de reserve 

MJOP. Binnen het MJOP is een reserve opgebouwd omdat er bij een aantal voorgaande 

renovaties geld is overgebleven. Van dit overgebleven bedrag willen we € 179.536 aanspreken 

voor de atletiekbaan bij TAS '82. 

 

Start werkzaamheden 

De eerste voorbereidende werkzaamheden hebben al plaatsgevonden. Na de zomer kan 

verder worden gegaan met de werkzaamheden. 
 

Padelbanen 

In december 2022 heeft het college besloten onderzoek te doen naar de vestiging van 

padelbanen op de locatie van TAS ’82. In januari 2023 heeft de Nederlandse Stichting 

Geluidshinder een handreiking Padel en Geluid uitgebracht. Op basis van de geluidsnorm heeft 
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het college besloten dat er geen buiten padelbanen (zonder geluidswerende maatregelen) 

worden gevestigd op de locatie bij de atletiekvereniging. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van de gemeente Schagen 

 

 

 

Mevrouw E.C. van der Bruggen 

gemeentesecretaris 

 

 

 

Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen 

burgemeester 

 


